



**FUJIFILM Digital Camera and FUJINON lenses additional warranty periods¹
by registering product warranty online**

Hong Kong, 29 October 2018 - FUJI Photo Products Co., Ltd. announced that starting from 1st November 2018, for any purchase of FUJIFILM digital camera and FUJINON lenses from our authorized dealers² in Hong Kong and Macau while completing the product warranty registration³ online within 14 days from the date of purchase can enjoy additional 3 months warranty for digital camera and 6 months warranty for lenses.

Notes:

1 Additional warranty periods does not apply to the World-Wide Warranty Service.

2 To check our authorized dealers in Hong Kong and Macau from
(<http://www.fujifilm.com.hk/warranty/dlist.html>).

3 To register the product warranty online within 14 days from the date of purchase
(<http://www.fujifilm.com.hk/warranty/>).

4 Customer must present the Warranty Certificate and official purchase receipt along with the product upon requesting repair service.

5 To check the terms and conditions of the warranty services from
<http://www.fujifilm.com.hk/downloadandsupport/T&C.html>

6 FUJI PHOTO PRODUCTS CO., LTD reserves the right of final decision in respect of any dispute arising from the coupon.

For enquiry, please contact customer service hotline at 2406-3225 during office hour.

Office Hour: Monday - Friday: 08:30am - 12:30pm, 01:30pm - 05:30pm; Saturdays, Sundays, and Public Holidays are closed



網上登記 FUJIFILM 數碼相機及 FUJINON 鏡頭產品保用可享額外保用期¹

香港，2018 年 10 月 29 日 – 富士攝影器材有限公司宣佈，由 2018 年 11 月 1 日起，凡於香港及澳門授權經銷商²購買 FUJIFILM 數碼相機及 FUJINON 鏡頭，並於購買日起 14 天內於網上登記產品保用³，數碼相機可享額外 3 個月保用期、鏡頭可享額外 6 個月保用期。

備註：

- 1 額外保用期不適用於國際保用服務。
- 2 查閱香港及澳門授權經銷商名單 <http://www.fujifilm.com.hk/warranty/dlist.html>。
- 3 於購買日起 14 天內在 FUJIFILM 網頁 <http://www.fujifilm.com.hk/warranty/>登記產品保用。
- 4 產品交來修理時，必須同時出示保用證書及正式購買收據。
- 5 查閱產品保用服務的服務條款 <http://www.fujifilm.com.hk/downloadandsupport/T&C.html>。
- 6 如有任何爭議，富士攝影器材有限公司保留最終決定權。

查詢詳情，請於辦公時間內(星期一至五: 08:30am - 12:15pm, 01:15pm - 05:30pm；星期六、日及公眾假期休息)，致電客戶服務熱線 2406-3225。